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ЗАПИСНИК 

са 7. сједнице Независног одбора као независног тијела полицијске структуре БиХ 

Сједница је одржана 14. 04. 2010. године, с почетком у 11 часова. 

Сједници су присуствовали сви чланови Независног одбора: Жико Крунић, 

Мато Јозић, Бакир Даутбашић, Виктор Дадић, Љубомир Куравица, Енес Обралија, 

Драган Савић, Зијад Кадић и Станко Нуић. 

Сједници су присуствовали Алма Салкић-Мијић, која је обављала послове 

секретара Независног одбора, и Жељко Грубешић, савјетник у Независном одбору. 

 Oсим чланова Одбора сједницу је пратио Зоран Бркић из Сектора за односе с 

јавношћу ПСБиХ. 

Сједницу је отворио предсједник Жико Крунић. 

За сједницу је усвојен предложени:  

Д Н Е В Н И   Р Е Д    

1. Усвајање записника са 5. и 6. сједнице Независног одбора, 

2. Разматрање Извјештаја о раду Независног одбора за 2009. и Плана рада за 2010. 

годину, 

3. Текућа питања. 

Ад. 1. Усвајање записника са 5. и 6. сједнице Независног одбора 

Предсједник Одбора отворио је расправу о Записнику са 5. сједнице.  

Записник са 5. сједнице је усвојен једногласно, без примједаба. 

Након тога, предсједник Одбора отворио је расправу о Записнику са 6. сједнице. Члан 

Одбора, Зијад Кадић, имао је примједбу која се односила на начин бодовања кандидата 

након обављеног интервјуа. С обзиром да су у Записнику са 6. сједнице наведени тачни 

подаци о извршеном бодовању и донесеним одлукама, усвојен је једногласно, без 

измјена. 

  



Ад. 2. Разматрање Извјештаја о раду Независног одбора за 2009. и Плана рада за  

          2010. годину 

Предсједник Одбора отворио је расправу о овој тачки дневног реда. 

У расправи су учествовали сви чланови Одбора. Одбор је једногласно усвојио сљедеће 

измјене у предложеном извјештају о раду Независног одбора за 2009. годину: у Глави I 

УВОДНЕ НАПОМЕНЕ бришу се ријечи: "у складу са". У тачки II САСТАВ ОДБОРА 

бришу се ријечи: "и то три Бошњака, три Хрвата и три Србина". У Глави IV 

ИЗВРШЕЊЕ ЗАДАТАКА ИЗ НАДЛЕЖНОСТИ ОДБОРА, ријечи: "извршено је 

конституисање чланова Одбора" мијењају се ријечима: "примљена је к знању Одлука о 

именовању чланова Независног одбора као независног тијела полицијске структуре 

Босне и Херцеговине". У Глави V ЗАВРШНЕ НАПОМЕНЕ, ријечи: ''конституисано 11. 

09. 2009. године'' мијењају се ријечима: "конституисано Одлуком о именовању чланова 

Независног одбора као независног тијела полицијске структуре Босне и Херцеговине". 

Такође, усвојен је закључак да се у Глави IV ИЗВРШЕЊЕ ЗАДАТАКА ИЗ 

НАДЛЕЖНОСТИ ОДБОРА детаљније опише досадашњи рад Независног одбора.  

Одбора су једногласно усвојили Извјештај о раду Независног одбора као независног 

тијела полицијске структуре БиХ за период од септембра 2009. до јула 2010. године, са 

усвојеним измјенама. 

У расправи о Плану рада Независног одбора као независног тијела полицијске 

структуре БиХ за 2010. годину, Одбор је једногласно усвојио сљедеће измјене: у Глави 

II ПРОГРАМСКЕ АКТИВНОСТИ, тачка 2. брише се. У тачци 8. Предлога плана рада, 

која постаје тачка 7, ријечи: "одржавање стручних радионица" мијењају се ријечима: 

"учешће на семинарима". У тачки 11, која постаје тачка 10, иза ријечи: "успостављање 

сарадње са" додају се ријечи: "Савјетом министара БиХ". У цијелом тексту Предлога 

плана рада ријечи: "Секретаријат Независног одбора" мијењају се ријечима: "секретар 

Независног одбора". Усвојен је предлог да се умјесто скраћеница напише пуни назив 

међународних организација.  

Чланови Одбора једногласно су усвојили План рада Независног одбора као независног 

тијела полицијске структуре БиХ за 2010, са усвојеним измјенама. 

 

Ад. 3. Текућа питања 

Предсједник Одбора отворио је расправу о овој тачки дневног реда. Енес Обралија, 

члан Одбора, истакао је да има потребу да прокоментарише начин бодовања кандидата 

са прошле сједнице Одбора, након обављеног интервјуа. С тим у вези, сматра да је овај 

 



 

поступак морао бити на вишем нивоу, јер се радило о врло квалитетним кандидатима, 

за које су чланови Одбора непосредно прије бодовања констатовали да су задовољили 

услове за позиције за које су аплицирали.  

Предсједник Одбора, Жико Крунић, такође је желио да прокоментарише ово питање. 

Истакао је да сматра да свако има право на своје мишљење и да су одговори кандидата 

на интервјуу могли бити различито оцијењени. 

Први замјеник предсједника, Бакир Даутбашић, истакао је да сматра да су поједини 

кандидати са оваквим резултатом бодовања понижени и да не би желио да се овако 

нешто понови.      

Сједница је завршена у 13 часова и 15 минута. 

 

 

      Секретар                                                                                     Предсједник                               

Независног одбора               Независног одбора 

Алма Салкић- Мијић                              Жико Крунић 

 


	Сједницу је отворио предсједник Жико Крунић.

